
 Telèfonica presenta la proposta de protecció del cable submarí entre Eivissa i Formentera

Les administracions implicades demanen una proposta més detallada

  

La consellera de Medi Ambient i Tecnologies de la Informació del Consell Insular de
Formentera, Sílvia Tur, s'ha reunit aquest matí amb Capitania Marítima d'Eivissa i Formentera a
la seu de l'administració general de l'estat a Eivissa, on han estat convocats per conèixer la
proposta de Telefònica pel que fa a cable submarí de telefonia, que la temporada 2013 va ser
afectat fins a dos ocasions a causa del fondeig d'embarcacions de gran eslora.

  

Han assistit a la reunió el subdirector general de Seguretat Marítima del Govern Central, Víctor
Jiménez i el director general d’Innovació i Desenvolupament Tecnològic del Govern Balear,
Antoni Mateos, així com amb representants del Consell d'Eivissa, de l'Ajuntament de Sant
Josep i del Parc Natural.

  

L'objectiu d'aquesta trobada ha estat donar a conèixer la solució presentada per Telefónica,
que podria passar per establir restriccions en el fondeig d'embarcacions en el perímetre del
cable, tant a Eivissa com a Formentera. D'aquesta manera, l'emissari submarí comptaria amb
una major protecció.

  

Des del Consell de Formentera s'han tramitat diversos escrits dirigits al Govern Balear com a
ens competent, perque es garanteixin els elements de seguretat amb que ha de comptar
aquesta infraestructura de telecomunicacions pública, amb totes les particularitats que
presenta, en concret perque és l'únic cable existent que connecta Formentera amb Eivissa.

  

Arran de la reunió d'avui, els assistents han arribat a l'acord de sol·licitar una proposta on es
contemplin diferents alternatives així com un major grau de detall respecte quines serien les
restriccions anunciades per Telefónica, per tal que sigui possible la protecció del cable submarí
alhora que el desenvolupament normal de l'activitat nàutica.
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Les diferents administracions han estat d’acord en que abans de l’execució de noves mesures
es fa necessari conèixer quin és l’estat actual de protecció del cable i la fondaria en que es
troba tant a la sortida de cala Jondal com a la de Cala Saona.

  

Per finalitzar, Telefónica s'ha compromés a detallar l'esborrany presentat en la major brevetat
possible i han acordat celebrar una propera reunió a finals del mes d'abril.
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